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Protokół Nr: LXVI/2023 

z LXVI - nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 16.02.2023 r. 

 

LXVI nadzwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń 

Urzędu Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 12.11 – 12.25 pod przewodnictwem Pana 

Jerzego Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

 

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. Na 

podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 14. Nieobecny radny: Damian Dolniak – nieobecność usprawiedliwiona.  Lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przedstawienie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy 

Sanniki na rok 2023. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 

2023. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2023 

omówiła Skarbnik Miasta i Gminy Sanniki – Pani Marlena Kunikowska. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w przedłożonym projekcie uchwały zmiany dotyczą wydatków 

majątkowych. Chodzi o zabezpieczenie środków w kwocie 222.500 zł jako dotację celową dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Sannikach z przeznaczeniem na zakup samochodu specjalnego 

pożarniczego dla OSP w Sannikach. Środki na ten cel będą pochodziły z przesunięcia 

z zadania pn. Modernizacja dróg gminnych w miejscowościach: Działy, Lasek, Osmólsk, 

Sielce i Staropol. Zamierzenia były takie, że samochód zostanie zakupiony ze środków 

pochodzących ze sprzedaży działki. Na dzień dzisiejszy do sprzedaży działki jeszcze nie 

doszło. Cały czas trwają procedury. Ochotnicza Straż Pożarna w Sannikach znalazła 

samochód, który warto byłoby kupić teraz, nie czekając na sprzedaż działki, stąd też 

propozycja przesunięcia środków. W momencie, kiedy nastąpi sprzedaż działki, środki z tej 

sprzedaży zostaną przesunięte na zadanie pn. Modernizacja dróg gminnych 

w miejscowościach: Działy, Lasek, Osmólsk, Sielce i Staropol. Środki te będą stanowiły 

wkład własny. Wymienione zadanie jest dofinansowane z Polskiego Ładu. Dotacja dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej zostanie przekazana po podpisaniu umowy pomiędzy OSP 

w Sannikach a Miastem i Gminą Sanniki.  
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Radny A. Cieślak zwrócił się z pytaniem do Wiceprzewodniczącego M. Olczaka, czy jest to 

samochód, którego był wcześniej pokazywany przez Pana Wiceprzewodniczącego, czy jest to 

inny samochód. 

Wiceprzewodniczący M. Olczak wyjaśnił, że jest to inny samochód. Pierwszy samochód jaki 

był pokazywany Radnym nie miał badań. Drugi, który był na podwoziu Mana został przez 

kogoś kupiony. Trzeci jest na podwoziu Iveco z zabudową Magirusa. Jest to wersja bogatsza. 

Jest on droższy. Ostatnio okazało się, że drabiny Rosenbauera po jakimś czasie łamały się na 

etapie testów. W związku z tym drabiny te wypadły z użytku, a drabiny Magirusa mocno 

podrożały. Całkowity wysuw drabiny wynosi 30 m. Pierwszy człon drabiny zakończony 

koszem jest łamany. Umożliwia to przystosowanie drabiny do kalenicy, do geometrii dachu 

tak, aby ratownikom łatwiej było operować drabiną. Kosz wyposażony jest w specjalny bolec, 

który montuje się bardzo szybko. Służy on do tego, że gdyby w wysokim budynku był pożar 

i odcięta droga ewakuacji, a byłby ktoś chory, to na podest można szybko włożyć łóżko 

i ewakuować taką osobę. Poza tym między tylnymi kołami pojazdu zawieszone są dwa 

łańcuchy. Służą one do dozbrajania tylnych kół w razie, gdy samochód stoi np. na śliskim 

gruncie. Wtedy operator kabiny włącza odpowiedni guzik i siłowniki pneumatyczne 

wyrzucają łańcuchy pod tylne koła i zwiększa się przyczepność samochodu. Samochód 

wizualnie wygląda bardzo ładnie. Przebieg wynosi trochę ponad 24 tys. km. Ma zrobione 

wszystkie potrzebne przeglądy. Opony miał zmienione dwa lata temu. Nie ma nigdzie rdzy, 

nie ma żadnych przecieków. Samochód jest w bardzo dobrym stanie. Samochód pochodzi 

z Niemiec. 

 

Radny W. Nowicki wyraził zdanie, że zakup jest bardzo potrzebny mimo, że samochód będzie 

trochę droższy. Samochód jest niewyeksploatowany i jest w bardzo dobrym stanie. 

 

Pan M. Olczak uzupełnił, że jest to 1997 r. rocznik. Powiedział, że przy okazji następnej sesji, 

28 lutego br., strażacy podjadą na utwardzony plac obok pawilonu i zademonstrują nowy 

samochód. 

Poinformował ponadto, że jest chętny do zakupu dotychczas używanego podnośnika. Jeśli 

uda się go sprzedać, to koszty przeszkolenia oraz inne koszty, straż będzie chciała pokryć we 

własnym zakresie. 

 

Ad.4. Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr 305/LXVI/2023 

zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2023 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian     

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   
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Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, bez uwag. 

 

Ad.5. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 

 


